
 

 
 
 

Eerst enkele Br inkie nieuwtjes 
Koe Anje gaat eind augustus voor de 4e keer kalveren 
na eerdere twee jongetjes /stiertjes en het nog steeds 

gaat worden. Op 15 augustus zijn er op de 
kinderboerderij al 16 duizend bezoekers in 2007 
geteld! We hebben bijna 1100 (!) betalende leden. Er 
kunnen nog steeds allerlei spulletjes worden 
ingeleverd, zoals goede kleding, boeken en allerlei 
andere spullen, altijd tussen 8.00 en 17.00 uur 
(behalve op dinsdag).  
 
Op zondag 30 september tussen 12.00 en 15.00 uur is 
er weer onze grote najaarsmarkt ! Er worden ook 
door de weeks (behalve op dinsdag) altijd spullen 
verkocht tussen 13.30 en 16.00 uur. Op woensdag-
middag tussen 14.00 en 16.00 is er nog steeds een 
kreativiteitsatelier, waarin kinderen dieren kunnen 
kleien of schilderen. En denk er ook aan: OUD 
PAPIER IN DE PAPIERCONTAINER IN UW HOF 

ook een mini oud ijzerbak; mocht u dus klein spul 
hebben dat in die bak kan, dan brengt dat ook weer 13 
eurocent op. En dit alles tot plezier van kind en dier. 

 

CENTRAAL PARK  
 

BRINKIE weg? 
Dat was even schrikken, dinsdagavond 31 juli om 

was er een klant die vertelde dat Brinkie weg moet, 
omdat het Stadsdeel daar honderden woningen wil 

kleurkopieën kwam maken en het ons liet zien: 
Bijlagen bij een vergadering die het Stadsdeel 
Zuidoost op 27 juni heeft georganiseerd over 
mogelijke woningbouwlocaties. 

woningbouwlocatie? Wie vertelde dat ook al weer 

houden hoor, dat Stadsdeel. Er circuleren tekeningen 
waarbij de kinderboerderij is weggetekend voor 

 Ik vroeg het een paar minuten later, toen 
ik werd voorgesteld aan een van de nieuwe raadsleden 

nog ga meemaken dat deze ontzettend belangrijke 
voorziening in Gaasperdam, door mijzelf in het 
Lenteweekend van maart 1984 begonnen, moet gaan 
verdwijnen? En dat na alles wat ik heb meegemaakt 
en wat ik vanaf 1974 in de Bijlmer mee heb mogen 
opbouwen (flats/Ganzenhoef)? Ik trof het, want dit 
voor mij nog geheel onbekende raadslid stelde mij 

ik als antwoord. Er werd verwezen naar de 
Structuurvisie van het Stadsdeel 2020 - aangenomen 
in 2005 - waarin als mogelijk te ontwikkelen 
woningbouwlocaties op blz. 54 wordt gesproken over 
de oostzone, de locatie waar ooit de Gooiseweg 
gepland was. Er werd verwezen naar het nog recent 
vastgestelde bestemmingsplan Gaasperdam dd. 27 
juni 2006, waarin de vier terreinen in het 
zuidwestelij ke gedeelte als kinderboerderij bestemd 
waren. Geen zorgen voor morgen dus, zo klonk het, 
want het betreffende raadslid bleek ook nog 
woordvoerder te zijn voor deze onderwerpen. 

nkie. We 
hielden ons in dit eerste half jaar bezig met het reilen 

Jaarverslag 2006. Met de nieuwe begroting 2008. Met 
de Jaarvergadering in april. Voor het eerst met een 
accountantsonderzoek. En met de verdere inzameling 
van allerlei soorten munten, u allen wel bekend. En op 

e verjaardag, met 
een geweldige opkomst (bijna vierhonderd bezoekers) 
bij de voorbereiding van de Optocht, bij de Optocht 
zelf (wat hebben we allemaal genoten) en daarna bij 
het optreden van Paulo & Mayka met Circus Zarazane 
(zie foto reportage in de educatieve ruimte)  

 
Natuurlijk hadden we de uitnodiging gezien voor een 
Bewonersbijeenkomst over woningbouwlocaties in 
Gaasperdam, maar deze zouden (conform de 
Structuurvisie) immers gaan om de Gaasperdammer-
weg(zone), Zuidzijde Gaasperpark, OOSTzone 
Centraal Park en de Randzone AMC. Geen directe 
aanleiding om 

die vakantietijd is achteraf wellicht de reden, dat je 
dan niemand anders treft die wel naar die bewoners-
bijeenkomst is geweest. Pas vijf weken later kwam de 
aap uit de mouw. Toen bleken die tekeningen geen 

 


